
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2021/22:102 Varg

I Sörmland har varg upprepade tillfällen den senaste tiden tagit sig in i 
tätbefolkade områden och rivit och dödat får i sådan utsträckning att en 
jordbrukare fått lägga ned sin verksamhet helt, och den nu senast drabbade står 
med enstaka djur kvar. 

Detta sker i områden av tät bebyggelse med såväl människor som tamdjur. 
Rädslan är stor, länsstyrelserna vågar inte fatta beslut om skyddsjakt utifrån de 
regler och lagar som ställs kring gynnsam bevarandestatus med mera. 
Befolkning och lantbruksföretagare kommer i kläm i kommuner och län där 
varg aldrig tidigare varit ett problem.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Per Bolund:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att säkra människor och tamdjur 
från varg i tätbefolkade områden?

………………………………………

Ann-Sofie Lifvenhage (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-08
Besvaras senast
2021-10-20 kl. 12.00


